
KS Ajdovščina
Programsko-volilna konferenca - Društvo "upokojencev Ajdovščina jo bo

imelo v ponedeljek, 23. februarja 1987 od 17. uri v dvorani KS na Kidričevi 11.
Glede na pomen konference in na predvidene volitve novega vodstva pričaku-
jetno polnoštevilno udeležbo. Med dejavnostmi društva naj opozorimo na
strokovno voden tečaj pletenja. Ta bo vsak četrtek popoldne, pričel pa se bo že
26. februarja. Prijave sprejemajo vsak torek med 10. in 12. uro v društvenih
prostorih na Kidričevi 9.

• • •

Predsedstvo KK SZL - Sestalo še bo v začetku marca in uresničilo pobudo,
podano na svoji letni konferenci o tem, naj se sestanejo predstavniki vseh
vodstev te frontne organizacije naše občine. Obravnavali bodo najbolj žgoča
vprašanja, ki so bila v programu za izvedbo IV. samoprispevka označena kot,
ekološka - in to, ne nazadnje tudi so: mirujoči promet, onesnaženost zteka,
močan hrup, vzdrzevanje zelenih površin itd.

* •» •*

Svet KS - Na svojih zadnjih dveh sejah je svet obravnaval osnutka dopolni-
tve prostorskih sestavin srednjeročnega družbenega plana občine Ljubljana
Center, v katerem je kar nekaj predlogov, in sicer za ureditveno območje Hotel
Lev, Kolizej, Bavarski dvor in Tivoli - del (otroško igrišče). O vseh bodo
razpravljali na sekcijskih razpravah, saj gre za izredno pomembne odločitve,
tudi za prihodnost našega mesta. Na zadnji seji (27. 1.) pa je obravnaval še
idejni projekt obnove parka Tivoli (območje Tivolskega gradu, Švicarije in
Pristave), ki ga je posredovalo Komunalno podjetje Ljubljana, TOZD Rast.

. • • *

Delegacija za zbor KS se je na svoji seji (27. 1. 1987) najprej posvetila
poročilu o stanovanjski gradnji v Ljubljani. Na seji prisotna vodja delegacije
SIS za stanovanjsko gospodarstvo in materialno proizvodnjo Vika Šauta je
povedala, da smo precej kasnili z ustanavljanjem skladov stavbnih zemljišč, da
smo zašli v preveč demokratične postopke v njihovem pridobivanju in da so v
naši občini predvidene za stanovanjsko gradnjo tri soseske, vendar je pričetek
gradnje zelo odmaknjen. Spodbudna je vest, da je dogovorjeno, da se vsi
postopki za pridobitev soglasij za urejanje podstreh vodijo kot za nezazidano
zemljišče, oz. novogradnje, kar bo omogočilo preureditev nesmotrno izkoriš-
čenih podstrešij v prijetna stanovanja - predvsem za mlade družine. Prav tako
je v pripravi študija o možni nadzidavi na stavbah z ravnimi strehami, kjer bi
prav tako lahko pridobili veliko novih stanovanj. Kaj vse to pomeni, vedo
predvsem tisti, ki nimajo strehe nad glavo.


